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Datum: 18 september 2023 

 

Aanwezig: 
 

Voorzitter en commissiegriffier 
• W. Doorn (voorzitter) 
• A.E. Helmig (commissiegriffier) 
 

Commissieleden  

• VVD-fractie:  
J. Bartlema, S.H. van Klink 

• Fractie Leefbaar Huizen: 
F.E.R. Koning 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
B.J. Okkema, T.J.J. Erbé 

• CDA-fractie: 
M. Vos 

• D66-fractie:  
F. Fitskie 

• GroenLinks-fractie: 
M.J. van den Berge  

• PvdA-fractie:  
M.N. Leeuwin, M. Vreedeveld 

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource, D. Hettema  

• Transparant Huizen-fractie: 
A. Honing  
 

Griffie 
• K. de Rooij (plv. raadsgriffier)  

 

College 
• F.F.H. van der Kleij  
• K. van Werven  
• R. Boom 
 
 

Afwezig: 

• M. Mdaghri (GroenLinks-fractie) 
• M. Terlouw (ChristenUnie-fractie) 
• L. Veer (Leefbaar Huizen-fractie) 
• D.C. van Deutekom (CDA) 
• I.I. Kruimer (Transparant Huizen) 

 

Resumé van de openbare commissievergadering Sociaal Domein 
 
Datum: 18 september 2023 
Aanvangstijd:  20.00 uur 
Eindtijd: 20.55 uur 
Locatie:  Raadzaal gemeentehuis van Huizen 
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Datum: 18 september 2023 

 
 
1. Opening 
 De voorzitter heropende de geschorste vergadering om 20.00 uur en heette iedereen 

welkom. 
• Er zijn afmeldingen ontvangen van M. Mdaghri (GroenLinks), M. Terlouw 

(ChristenUnie), D. Deutekom (CDA), L. Veer (Leefbaar Huizen) en I.I .Kruimer 
(Transparant Huizen). 

 
2. Mededelingen 
 De heer Koning (Leefbaar Huizen) meldde het niet eens te zijn met diverse zaken, 

waaronder de gekozen route van schorsen van de vergadering naar de uitloopavond 
als er nog maar enkele mededelingen en de toezeggingenlijst te bespreken zijn. Daarbij 
gaf hij aan dat het Reglement van Orde van de gemeenteraad van Huizen én de 
verordening op de raadscommissies door elkaar heen worden gebruikt, naar believen 
van een voorzitter.  Verzoek van de heer Koning dit in de agendacommissie en 
presidium te bespreken. De voorzitter antwoordde hierop dat hij dit zal meenemen naar 
de agendacommissie.  

 
7 Behandelpunten 
 7.1 Verbonden partijen, waaronder regio Gooi en Vechtstreek en MRA 
   Er waren geen nieuwe stukken. 
   

Mevrouw Leeuwin vertelde dat zij heeft deelgenomen aan het webinar over de 
huidige ontwikkelingen binnen de MRA. 
Onze vertegenwoordigers bij de regio, de heren Bellaart (Gooise Meren) en 
Zacht (Wijdemeren), bieden aan om een toelichting hierop te komen geven. 
Het betreft met name het onderwerp propositie die ontwikkelt wordt om grip te 
krijgen op ruimte ontwikkeling en mobiliteit. De voorzitter zegt dit mee te 
nemen naar agendering voor Fysiek Domein. 

     
7.3 Mededeling wethouder Van Werven over juridisch geschil huishoudelijke 

hulp 
De beantwoording van vragen door wethouder Van Werven werd voor 
kennisgeving aangenomen. 
 
Mevrouw Leeuwin (PvdA) gaf aan dat de link naar de website van de Regio 
opdracht (om te komen tot een brede heroverweging) niet goed werkt. 
Wethouder Van Werven gaat deze opdracht opzoeken en delen met de 
commissie. 

    
 Toezegging(en) 

• Regio opdracht (om te komen tot een brede heroverweging) zal door  Wethouder 
van Werven gedeeld worden met de commissie. 

 
7.4 Mededeling wethouder Boom over onderzoek mogelijkheden vestiging 

VMBO in Huizen 
De beantwoording van vragen door wethouder Boom werd voor kennisgeving 
aangenomen. 
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Datum: 18 september 2023 

7.6 Mededeling wethouder Boom over onderzoek Clusterschool Huizen Oost 
De beantwoording van vragen door wethouder Boom werd voor kennisgeving 
aangenomen. 

 
 7.7  Mededeling wethouder Van der Kleij over Lokaal Sport Akkoord II 

De beantwoording van vragen door wethouder Van der Kleij werd voor 
kennisgeving aangenomen. 
  

8 Vaststellen toezeggingenlijst 
 8.1. Toezeggingenlijst bijgewerkt tot en met de laatste raadsvergadering 
      Nummers 25 tot en met 40 betreffen Sociaal Domein. 

• Toezegging 34 afvoeren, deze komt terug in toezegging 35. 
• Toezegging 38, 41 en 43 werden afgevoerd. 
• Toezeggingen 30, 33 en 40 samenvoegen tot één toezegging.   

 
9 Rondvraag en sluiting 

• Op de vraag van de heer Erbé (Dorpsbelangen Huizen) om een update over de 
gesponsorde zitbanken antwoordde Wethouder Van Werven dat het streven is 
beantwoording in december 2023 te doen plaatsvinden. 

• Wethouder Van der Kleij antwoordde op de vraag van de heer Erbé (Dorpsbelangen 
Huizen) over de bushaltes bij de Trappenberg, dat het haar aandacht heeft (hoort bij 
de commissie Fysiek Domein). 

• Wethouder Van Werven beantwoordde op de vraag van de heer Erbé 
(Dorpsbelangen Huizen), over het openen van een extra prikpost. Dat dit niet aan 
de gemeente is, wel had zij deze suggestie gedaan.   

• Op de vraag van de heer Vreedeveld (PvdA) of de presentatie van de regio behoud 
van zorg op termijn ook nog eens aan de commissie/raad gegeven kan worden, 
antwoordden zowel wethouder Van der Kleij als Van Werven dat de presentatie is 
gedeeld, de oproep meerdere keren is gedaan aan de raadsleden en het niet in de 
bedoeling ligt deze in de commissie te herhalen.  

 
 Niets meer aan de orde zijnde sloot de voorzitter de vergadering om 20.55 uur. 
 

 
Aldus (gewijzigd) vastgesteld in de vergadering van 17 oktober 2023.  
 
De commissiegriffier,       De voorzitter, 
 
 
 


